

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/018/18/SC

致：碧濤花園第一期各業主

通 告

有關：2018 年度財務預算

茲通知各業主，本處根據「建築物管理條例（第 344 章）」將本苑 2018 年度財務預算草稿展示於各座平台大堂 14 天供業主省覽後，已於法團管委會上作出「薪金」等項目修改並通過修改後的 2018 年度財務預算。

現將本苑修訂後之 2018 年度財務預算展示於各座平台大堂內 7 天供業主省覽。如各業主對上述事宜有任何疑問，請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

敬希垂注！



碧濤花園第一期管理處
2018 年 1 月 18 日

Date : 18th January, 2018

To : All Owners of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: Budget for the Financial Year 2018

Please be informed that the draft budget for the financial year 2018 was displayed in podium lobby at each court for owner's perusal within a period of 14 days according to "Building Management Ordinance (Cap.344)". The item of "Salary" was amended in the draft budget for the financial year 2018 and approved the revised version of budget for the financial year 2018.

The revised version of budget for the financial year 2018 is displayed in podium lobby at each court within 7 days for owner's perusal. Should you have any queries, please feel free to contact our staff at 2646 1859.

Thank you for your kind attention

Management Office of Pictorial Garden Phase I

張貼日期至 2018 年 1 月 25 日

Display till 25/1/2018